
Zápis z jednání školské rady dne 25.04.2022 

 

Kde: kancelář ředitele ZŠ 

Přítomní: 

pí J. Smutná 

p. V. Chroumal 

p. F. Kučera 

p. Z. Němec 

p. J. Lebeda 

Host: ředitel ZŠ p. L. Marek 

Nepřítomní:  Pí E. Novotná se řádně omluvila. 

 

Body jednání: 

1. Zahájení školské rady (ŠR) jejím předsedou p. Chroumalem. 
2. Ředitel p. Marek se vrátil k tématu z minulé rady a tím bylo implementace většího 

množství hodin předmětu „informatika“ do školní výuky dle nařízení Ministerstva 
školství, mládeže a tělovýchovy  ČR (MŠMT ČR). ZŠ na základě nově vytvořeného 
školního vzdělávacího programu (ŠVP), který bude platný od září 2022, přistoupila 
k navýšení počtu hodin na úkor ostatních „méně důležitých předmětů“ v průměru o 
1-2 hodiny týdně. Zároveň podotkl, že ŠVP se stále vyvíjí na základě nových 
požadavku MŠMT ČR. 

3. Pí. Smutná navrhla, zda by nebylo možné výhledově zavézt předmět „příprava 
k přijímacím zkouškám“, kde by se studenti měli možnost lépe připravit za pomoci 
kantorů na nadcházející příjímací zkoušky z předmětů „český jazyk“, „matematika“ 
atd. Návrh byl přijat kladně a p. ředitel projedná s učitelským sborem na nejbližší 
schůzce. 

4. Dále p. ředitel informoval o schváleném dni „ředitelského volna“, které by připadalo 
na pátek 18. 11. 2022. 

5. ZŠ Třemošnice má momentálně zapsaných k výuce 32 ukrajinských studentů všech 
věkových kategorií. 

6. K zápisu do prvních tříd, který proběhl dne 7. 4. 2022, bylo evidováno celkem 37 
žáků. 

7. Na závěr školské rady proběhla diskuze ohledně několika témat týkajících se 
oblíbenosti či profesní způsobilosti stávajícího kantorského sboru. 

 

Zapsal dne 25. 04. 2022: Jan Lebeda 


